
  

Rondvraag commissievergadering Samenleving 25 november 2020

Conform artikel 11, verordening op de commissies. Alleen als deze vragen zijn ingediend voor 16:00 uur 
op 25 november 2020.

Behandelwijze bij vragen:
 vragensteller heeft 2 minuten voor toelichting en vragen
 portefeuillehouder heeft 3 minuten voor beantwoording
 vervolgens krijgt vragensteller nog 1 minuut voor aanvullende vraag
 portefeuillehouder krijgt dan nog 1 minuut voor beantwoording 

Er zijn geen interrupties toegestaan bij de rondvraag.

Vraag 1
Vraagsteller: C.A.M. Mul (GL)

Onderwerp: Ondersteuning gedupeerden kindertoeslagaffaire

Toelichting: Conform Artikel 11 van de Verordening op de commissies meld ik hierbij dat ik in rondvraag 
van de commissie Samenleving woensdag 25 nov de portefeuillehouder enige vragen wil stellen over het 
onderwerp ‘Ondersteuning gedupeerden kindertoeslagaffaire’. Dit mede naar aanleiding van de 
binnengekomen brief van de VNG dd 06 november. Deze brief roept gemeenten op tot spoedige 
hulpverlening aan inwoners die zijn geraakt door problemen rondom de kinderopvangtoeslag.
 
Namens mijn fractie wil ik de portefeuillehouder vragen stellen over 

 het aantal Goudse gezinnen dat (vermoedelijk) met deze problemen te maken heeft;
 de wijze van contact zoeken met deze gezinnen;
 de stand van zaken rond de hulpverlening; 
 de financiële ondersteuning voor deze taak vanuit het rijk.

Vraag 2
Vraagsteller: T.C. Uittenbroek (G50+)

Onderwerp: Collectief vervoer

Toelichting: Enkele weken geleden heb ik vragen ingediend m.b.t. het collectief vervoer. Graag zou ik in 
aansluiting hierop nog een rondvraag tijdens de vergadering willen stellen.

Vraag 3
Vraagsteller: D.A.W. Boxma (VVD)

Onderwerp: Openbare toiletten

Toelichting: Mensen met incontinentie problemen, maag- en darm problemen en alle mensen die buiten 
de deur naar het toilet moeten lopen in deze tijd steeds meer tegen problemen op. In Gouda zijn er al 
weinig openbare toiletten. Een oplossing is de Hoge Nood app van de MDL stichting, op die app staan 
beschikbare toiletten aangegeven. Nu door corona de horeca dicht is vallen er al veel toiletten af. 
Daarnaast krijg ik vanuit de samenleving steeds meer signalen dat winkels, onder andere supermarkten, 
die eerst wel meewerkte aan de app dit nu vanwege corona niet meer doen. Mensen kunnen dus daar 
ook niet meer terecht. Daarom wil ik dit onderwerp graag bespreken. Hoe groot is het probleem, en wat 
kunnen/willen we doen?


